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Hoi,

Sturen we het van tevoren toe? Tk kan het VB vragen het voor de vergadering te delen met de leden.

En dan kunnen ze tijdens de vergadering een toelichting vragen van Grapperhaus of EE¥fSals daar behoefte aan 1s.

Op de agenda is nu geen moment ingeruimd voor een toelichting van VWS of JenV. Grapperhaus kan wel reageren op de

presentaties.

Vnendelijke groeten,

5.1.2¢

Directie Publieke Gezondheid

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

van: INCREENFIN)<BCRETIN0 ninvws o>
Datum: zaterdag 03 okt. 2020 4:23 PM

Kopie:

Onderwerp: RE: vb

Verzoek minister is dat VWS-vertegenwoordiger een sheet toont met de oploop van de labcapaciteit. Ik laat deze aanleveren aan

Met de boodschap
*  MinVWS heeft de GGD'directeuren gevraagd om hier per direct en maximaal gebruik van te maken.

« De GGD’en hebben aangegeven dat te zullen proberen, maar wel winstwaarschuwing gegeven over het tempo waarin ze

in staat zijn hun afnamecapaciteit te vergroten.
e+ Van de beschikbare 48.500 testen/dag dachten de dPG’en eind volgende week pas 41.000 te kunnen gebruiken
« Relevant is verder dat de GGD’en al vanaf afgelopen dinsdag op de hoogte zijn van de beschikbare labcapaciteit van

48.500

«Ook is relevant dat VWS al vanaf de zomer aandringt dat de GGD’en nadenken over het inschakelen van derde partijen
(private partijen) om bij te springen bij het inrichten van grotere testafnamecapaciteit. Er is een maximumtarief

vastgesteld van 18,- euro per monsterafname door VWS.
e (voor in de achterzak: wij willen suggereren dat wordt samengewerkt met de evenementenbranche om extra teststraten

te organiseren. Is een win-win omdat zij geen omzet hebben maar wel mensen, lokaties (denk: Ahoy) en

organisatievermogen hebben.)

Van: 5.1.2e ) JIBEM @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 2 oktober 2020 13:46

0 CSET)EXER@ minvws.nl>
cc: CRIA PTI) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vb

Hoi,

Nee [FREY <an niet. Er is dan wetsbehandeling corona app in Eerste Kamer.

Ik heb een algemene annotatie gemaakt voor minister Grapperhaus.



van:IGEN SEEM ninvws n>
Verzonden: vrijdag 2 oktober 2020 12:57

|inkyEETBEET mins.ni>
cc: 5.1 A. minvws.nl>

Onderwerp: vb

sprak [EENnog en zij lichtte mij in over het witte blokje in vb as maandag.
Ik zag dat dit al in jouw agenda staat

Gaat hugo ook?

Ik heb gevraagd of we eventueel de sheets vanj Rakunnen krijgen.
Hun slides gaan over testen, bco en zorg buiten ziekenhuis
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